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Írásbeli kérdés

Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miképpen látja a nemzeti fejlesztési miniszter : csak álom marad a zajvéd ő-fal a
szombathelyieknek?” címmel a Házszabály 91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján kérdés t
kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszterhez .

Kérdésemre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

Szombathelyen a vasút rendez ő pályaudvara mellett fekszik a Joskar-Ola Lakótelep. Az itt
élők életkörülményeit nagyon zavarják azok a hanghatások melyeket a vonatok adnak . A
probléma évtizedek óta megoldatlan . Az önkormányzat egyedül nem tudja kezelni a
problémát .

Tisztelettel kérdezem, hogy Miniszter Úr milyen lehetőségeket lát zajvédő-fal létesítésére ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel :

A h Péter

országgyíi ési képvisel ő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetsé g
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